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Nordgrønt på Markedsmøtet 
Styret i Nordgrønt hadde styremøte 23.01.19. I forkant deltok styrerepresentantene på 

Markedsmøtet. Veldig bra! I tillegg møtte 3 andre produsenter på Markedsmøtet som avvikles 

på Langhus kl. 08.00 hver onsdag morgen. Møtet er åpent for alle produsenter. Det spesielle i 

år er at vi snart er tomme for løk. Ellers føler vi at produsentene har kontroll på kvalitet og 

mengder i alle kulturer. Markedet er balansert og vi må fortsette å ha fokus på å anbefale 

riktig pris på norsk vare slik at vi unngår lekkasjer til import. Signalet om at våren nærmer seg 

får vi gjennom at volumet med norsk agurk er økende. Kvaliteten er god og norsk agurk har 

stor preferanse. Leif Øie (GPS og fruktlagerinspektør) orienterte litt om fruktåret 2018 og 

prognoser fram mot 2023. Samarbeid på mange områder blir nødvendig når fruktvolumene 

øker framover.  

 
Fra venstre (N= Nordgrønt): Sigurd Orre (N), Jostein Lutro (N), Inger Iren Eriksrud (N), Odd 

Hveem (N), Tore Angelsen (møteleder), Kaja Irene Mathisen (Landbruksdirektoratet), Sten 

Myrvold, Svend Lippert, Bjørn Oppberget (Gartnerhallen), Karl Emil Rosnæs, Johan Presthus 

(N) og Fritjof Sandstad (N). Fotografen, Morten N. Andersen, la fram GPS sine anbefalinger 

på møtet sammen med Bjarte Åsbø. Leif Øie og Bjarte Åsbø var med på møtet via Skype. 
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